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PROTOKÓŁ 
z przebiegu XLIV Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze 

(KADENCJA VI) 
z dnia 19 listopada 2013 roku 

w siedzibie Rady Dzielnicy XIII Podgórze, ul. Rynek Podgórski 1 
 
 
 Czterdziestą czwartą Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze 19 listopada 2013 roku, o godz. 1735otworzył 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XIII Podgórze – Pan Zygmunt Włodarczyk, po stwierdzeniu quorum. W sesji 
uczestniczyło 19 radnych -  lista obecności (załącznik nr 1). Prowadzący obrady przywitał przybyłą na Sesję 
przedstawicielkę Fundacji Instytutu Myśli Obywatelskiej im. Stańczyka z siedzibą w Krakowie.  

1. Przedstawienie projektu porządku obrad i głosowanie nad wnioskami o przyjęcie/wycofanie do/z porządku obrad 
projektów uchwał. 
 
 Przewodniczący obradom przedstawił projekt porządku obrad.   
 Rozpoczęło się głosowanie nad wnioskami o przyjęcie do porządku obrad projektów uchwał,  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze oraz projektów uchwał 
zgłoszonych w trybie nagłym: 
 
1. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie do porządku obrad sesji projektów uchwał  
z odstąpieniem od wymogu określonego w § 19 ust. 4 Regulaminu Dzielnicy XIII Podgórze: 
- druk nr 1, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 2, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 3, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 4, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 5, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 6, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 7, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
- druk nr 8, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 
2. Przystąpiono do głosowania wniosków o wprowadzenie w trybie nagłym do porządku obrad sesji projektów uchwał: 
- druk nr 9, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 
 Przewodniczący obradom stwierdził, że projekt porządku obrad  wraz z projektami uchwał wprowadzonymi do niego  
w trybie nagłym został przyjęty i stanowi porządek obrad XLIV Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 2). 

 
2.  Przyjęcie protokołu z obrad XLII Sesji, która miała miejsce 24 września 2013 roku w siedzibie Rady Dzielnicy 
XIII Podgórze. 
 
 Przystąpiono do przyjęcia protokołu z XLII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze z dnia 24 września 2013 roku.  
 W wyniku w/w głosowania głosów „za” było - 13, „przeciw” – 0 „wstrzymujących się od głosowania” – 0. 
 
3.  Przyjęcie protokołu z obrad XLIII Sesji, która miała miej sce 22 października 2013 roku w siedzibie Rady 
Dzielnicy XIII Podgórze. 
 
 Przystąpiono do przyjęcia protokołu z XLIII Sesji Rady Dzielnicy XIII Podgórze z 22 października 2013 roku.  
  W wyniku w/w głosowania głosów „za” było - 13, „przeciw” – 0 „wstrzymujących się od głosowania” – 0. 
 

4. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Dziedzictwa i Promocji w sprawie listy zadań priorytetowych na 2014 rok. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Elżbiecie Chytkowskiej, która zaprezentowała druk nr 1. 
 W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk oraz Pani Elżbieta Chytkowska.  
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/496/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie listy zadań priorytetowych na 2014 rok (załącznik nr 3). 
 

5. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa oraz Rady Miasta 
Krakowa o wprowadzenie na terenie Zalewu Bagry, Stawu Płaszowskiego  oraz „Parku Rzecznego – Ogrodu 
Płaszów” uregulowań prawnych. 

 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 2. 
  W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 



  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/497/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa oraz Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie na 
terenie Zalewu Bagry, Stawu Płaszowskiego oraz „Parku Rzecznego – Ogrodu Płaszów” uregulowań prawnych (załącznik 
nr 4). 
 

6. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta 
Krakowa o wprowadzenie do Budżetu Miasta Krakowa na 2014 rok zadań w zakresie potrzeb remontowych w 
placówkach oświatowych na terenie Dzielnicy XIII  Podgórze. 

 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 3. 
  W dyskusji głos zabrali: Pani Barbara Orłowska, Pan Bolesław Markiewicz oraz Pan Zygmunt Włodarczyk. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
 Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/498/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa i Rady Miasta Krakowa o wprowadzenie do 
Budżetu Miasta Krakowa na 2014 rok zadań w zakresie potrzeb remontowych w placówkach oświatowych na terenie 
Dzielnicy XIII Podgórze (załącznik nr 5). 
 

7. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Mieszkaniowej i Społecznej w sprawie ponownego zawarcia umowy 
najmu pomieszczenia tymczasowego na następny okres zgodnie z pismem - znak: ML-02.7123.375.2013.UW. 

 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Marzenie Smęder, która zaprezentowała druk nr 4. 
  W dyskusji nikt nie zabrał głosu. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 15, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/499/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie ponownego zawarcia umowy najmu pomieszczenia tymczasowego na następny okres 
zgodnie z pismem - znak: ML-02.7123.375.2013.UW (załącznik nr 6). 
 
8. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Edukacji w sprawie  wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie 
stosownych działań mających na celu przyśpieszenie przydziału lokalu mieszkalnego dla zajmującego obecnie lokal 
służbowy w Samorządowym Przedszkolu nr 57. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Bogusławie Jaremie, która zaprezentowała druk nr 5. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Bolesław Markiewicz oraz Pan Zygmunt Włodarczyk. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/500/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie stosownych działań mających na celu 
przyśpieszenie przydziału lokalu mieszkalnego dla zajmującego obecnie lokal służbowy w Samorządowym Przedszkolu nr 
57 (załącznik nr 7). 
 
9. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie opinii do „Opracowania wariantowej 
koncepcji remontu schodów i balustrady przy zejściu na Bulwar Podolski w rejonie ulicy Nadwiślańskiej”. 
  
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 6. 
  W dyskusji głos zabrał Pan Zygmunt Włodarczyk. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 14, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 1. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/501/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie opinii do „Opracowania wariantowej koncepcji remontu schodów i balustrady przy zejściu 
na Bulwar Podolski w rejonie ulicy Nadwiślańskiej” (załącznik nr 8). 
 
10. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  opinii do  „Koncepcji pochylni dla osób 
niepełnosprawnych wraz z zapewnieniem ciągłości ruchu rowerowego na odcinku od zaprojektowanego 
przekroczenia ul. Wielickiej do ul. Wapiennej na wysokości Cmentarza Podgórskiego”. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 7. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek Młynarz, Pan Adam Kasprzyk oraz Pani Barbara 
Orłowska. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 16, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/502/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie opinii do  „Koncepcji pochylni dla osób niepełnosprawnych wraz z zapewnieniem ciągłości 
ruchu rowerowego na odcinku od zaprojektowanego przekroczenia ul. Wielickiej do ul. Wapiennej na wysokości 
Cmentarza Podgórskiego” (załącznik nr 9). 
 



 
11. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Komisji Infrastruktury w sprawie  dzierżawy działek nr 482/7, 482/8, 482/9, 
482/10, 482/11 obr. 28 jedn. ew. Podgórze. 
 
  Prowadzący obrady oddał głos Pani Barbarze Orłowskiej, która zaprezentowała druk nr 8. 
W dyskusji głos zabrali: Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Jacek Bednarz, Pan Adam Kasprzyk, Pani Barbara Orłowska oraz 
Pan Tadeusz Styrski. 
  Wpłynęła1 poprawka zgłoszona przez Pana Zygmunta Włodarczyka. 
  W wyniku głosowania nad poprawką nr 1 głosów „za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
 Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały wraz z przyjętą poprawką, w wyniku, którego: głosów 
„za” było 16, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/503/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie dzierżawy działek nr 482/7, 482/8, 482/9, 482/10, 482/11 obr. 28 jedn. ew. Podgórze 
(załącznik nr 10). 
 
12. Rozpatrzenie Projektu Uchwały Zarządu w sprawie ograniczenia handlu detalicznego. 
 
  Prowadzący obrady zaprezentował druk nr 9. 
  W dyskusji głos zabrali: Pan Jacek Młynarz, Pan Zygmunt Włodarczyk, Pan Bolesław Markiewicz, Pa Tadeusz Styrski 
oraz Pan Adam Kasprzyk. 
  Następnie przystąpiono do głosowania nad podjęciem uchwały, w wyniku, którego: głosów „za” było 13, „przeciw” – 
0, „wstrzymujących się” – 3. 
  Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XIII Podgórze podjęła Uchwałę nr XLIV/504/2013  z dnia 19 
listopada 2013 roku w sprawie ograniczenia handlu detalicznego (załącznik nr 11). 
 
13. Oświadczenia i Komunikaty. Wolne wnioski. 
 
 Pan Zygmunt Włodarczyk w nawiązaniu do odbytego spotkania w/s progów zwalniających na ul. Przewóz oraz braku 
protokołu ze spotkania, na którym obecni byli Pan Tadeusz Styrski oraz Pan Bolesław Markiewicz,  przypomniał Radnym 
o zasadach dot. naliczania diet, a  w szczególności podpisywania protokołów na spotkaniach, w których biorą udział. Pan 
Zygmunt Włodarczyk poinformował także radnych o odbytych w ostatnim czasie spotkaniach przy udziale Radnych 
Dzielnicy XIII Podgórze. W Biurze Rady miejsce miało m. in. spotkanie z projektantami oraz przedstawicielami ZIKIT w 
sprawie koncepcji planowanej rewaloryzacji Parku im. W. Bednarskiego. W najbliższym czasie do Rady w celu 
zaopiniowania przez projektantów zostanie złożony projekt dot. ww. rewaloryzacji. Następnie w biurze Rady odbyło się 
spotkanie  
z przedstawicielami ZIKIT oraz Radnym Miasta Krakowa – Panem Jerzym Sonikiem dot. strefy płatnego parkowania, 
która w starym Podgórzu obowiązywać zacznie w 2014 roku.  Pan Przewodniczący podziękował również Radnym za 
udział w uroczystościach niepodległościowych oraz odsłonięciu Pamiątkowej Tablicy odtworzonej dzięki staraniom 
Radnych ze środków będących w dyspozycji Rady Dzielnicy XIII Podgórze.  Pan Janusz Rybiałek odnosząc się do 
wypowiedzi Pana Zygmunta Włodarczyka przekazał zebranym, iż podczas uroczystości odsłonięcia tablicy Pan Prezydent 
Miasta Krakowa – Pan prof. Jacek Majchrowski pogratulował Radzie za szlachetne i  patriotyczne zachowanie. Później Pan 
Zygmunt Włodarczyk poinformował, iż drogą e-mailową do Radnych przesłany został projekt Budżetu Miasta Krakowa na 
2014 rok.  Następnie Pan Przewodniczący przekazał Radnym, iż w związku z rozpoczętymi pracami na Rynku Podgórskim 
wystosowane zostało pismo w celu poinformowania Radnych o prowadzonych pracach oraz po krótce zabrał głos  
w sprawie realizacji zadań powierzonych.  
 Pani Aurelia Czerwińska – Pacura zabrała głos w sprawie uroczystego rozdania nagród w „Konkursie Wiedzy  
o Podgórzu”, dziękując Radnym za obecność oraz poinformowała zebranych, iż w Radzie znajduje się kilka nagrodzonych 
w tym konkursie prac wartych uwagi. Następnie Pani Aurelia Czerwińska – Pacura poprosiła Radnych o bieżące 
porządkowanie Biura Rady po odbytych komisjach. 
 Następnie Pan Tomasz Kołomyjski w związku ze spotkaniem dot. strefy płatnego parkowania w Starym Podgórzu 
przybliżył zebranym  pojawiające się w związku z  powyższym ograniczenia i problemy związane z zapisem Uchwały 
RMK dot. m.in. możliwości parkowania przez mieszkańców Starego Podgórza w ramach abonamentów wyłącznie na 4 
ulicach. Pan Tomasz Kołomyjski poprosił Radnych o wnikliwe zapoznanie się z tematem. 
 Pan Jacek Młynarz zwrócił się do Pana Zygmunta Włodarczyka, iż nie jest informowany o sprawach, które 
dotyczą m. in.  problemu ruchu ciężkich samochodów na ul. Wodnej, a w szczególności braku kopii październikowego 
wystąpienia Zarządu w tej kwestii do ZIKiT, pisma dot. budowy ciągu pieszo – rowerowego na ul. Wielickiej oraz 
interwencji w/s zagrożenia bezpieczeństwa pieszych w przejściu dla pieszych na ul. Prokocimska, Gromadzka w jego 
teczce. Pan Zygmunt Włodarczyk stwierdził, iż wszystkie pisma są ogólnie dostępne. Pomiędzy Radnymi wywiązała się 
krótka dyskusja. Następnie Pan Jacek Młynarz zabrał głos w sprawie nie poinformowania go o ewaluacji  
w Samorządowym Przedszkolu nr 129. Pan Jacek Młynarz stwierdził, iż rozmawiał z Panią Dyrektor i obiecał, iż będzie 
obecny na ewaluacji oraz zostawił w Sekretariacie Rady informację z prośbą o poinformowanie go o terminie ewaluacji.  
Pani Aurelia Czerwińska – Pacura przybliżyła zebranym po krótce kwestię dot. ewaluacji w placówkach oświatowych. Pan 
Zygmunt Włodarczyk stwierdził, iż na ewaluację do Samorządowego Przedszkola nr 129 delegował Panią Aurelię 
Czerwińska – Pacurę, gdyż do tej pory w Radzie praktykowane było, że w ewaluacji uczestniczy Przewodniczący, bądź 
jego Zastępca. Pan Jacek Młynarz poruszył także po raz kolejny problem z płytkami na placu zabaw w Przedszkolu nr 129. 
Odnośnie tej sprawy głos zabrał Pan Bolesław Markiewicz oraz Pan Zygmunt Włodarczyk. Radni wyjaśnili, iż podczas 
objazdów placówek oświatowych stan omawianych płytek uznany został za dobry, a do Rady nie wpłynęło żadne pismo 
placówki w tej sprawie.  



 Pan Tadeusz Styrski odnosząc się do przytoczonej wcześniej przez Pana Zygmunta Włodarczyka spotkania w terenie  
w sprawie progów zwalniających na ul. Przewóz przypomniał, iż przesłał e-maila zawierającego informacje ze spotkania  
z prośbą o wystąpienie do ZIKiT w tej sprawie. Pan Zygmunt Włodarczyk poinformował, iż e-mail został przekazany do 
Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa, zaś Pan Bolesław Markiewicz zobowiązał się, iż na najbliższej komisji sprawa 
zostanie omówiona i stosowne pismo zostanie przygotowane. W nawiązaniu do wniosków Pana Jacka Młynarza, Pan 
Tadeusz Styrski zwrócił się z prośbą o dopilnowanie przebiegu informacji miedzy Zarządem, a Radnymi. W tym miejscu 
Pani Aurelia Czerwińska – Pacura nawiązując do poruszanej kwestii ewaluacji w Samorządowym Przedszkolu nr 129 
przypomniała wszystkim, iż jeżeli chodzi o placówki edukacyjne to nie są one „przypisane” do konkretnych Radnych, 
ponieważ uczęszczają do nich dzieci nie tylko z okręgów w których placówki maja swoją siedzibę.  
 Pani Marzena Smęder zgłosiła interwencje dot. źle ustawionej lampy na ul. Krasickiego oraz zagłębienia w asfalcie na 
ul. Krasickiego. Pan Zygmunt Włodarczyk poprosił o pisemne opisanie interwencji.  
 Później Pan Adam Kasprzyk zwrócił uwagę, iż na przejściu dla pieszych na ul. Na Zjeździe/ Limanowskiego nie działa 
sygnalizacja dźwiękowa, zaś sygnalizacja świetlna – zielone światło – zmienia się zbyt szybko oraz zwrócił uwagę, iż 
przez przejście wbrew przepisom ruchu drogowego przejeżdża wielu rowerzystów. Pan Janusz Rybiałek przypomniał, iż 
wielokrotnie zwracał na ten problem uwagę.  Pan Zygmunt Włodarczyk prosił o pisemną interwencję.  
  Pan Jacek Bednarz poinformował Zarząd, iż w związku z  ustaleniami na posiedzeniu Zarządu drogą elektroniczną 
prześle pisma z prośbą o wystąpienia do odpowiednich jednostek. Odnosząc się do wypowiedzi Pana Tadeusza Styrskiego 
Pan Jacek Bednarz stwierdził, iż utożsamia się nie tylko ze swoim okręgiem ale jest Radnym całej Dzielnicy dlatego 
interesują go sprawy dotyczące także innych okręgów, i że Radni powinni interesować się nie tylko swoim okręgiem, lecz 
całą Dzielnicą. Pani Bogusława Jarema w nawianiu do podjętej przez Radę Uchwały dot. ograniczenia handlu 
detalicznego w święta, zaapelowała, aby pacjenci przychodni lekarskich zaopatrywali się w recepty przed okresem 
świątecznym, pozostawiając tym samym miejsce dla osób z nagłymi przypadkami.   
 Później Pani Aurelia Czerwińska - Pacura w związku z planowanymi zadaniami priorytetowych na 2014 rok poprosiła 
Radnych o informacje dot. historii kapliczek z terenu Dzielnicy. Pani Elżbieta Chytkowska poprosiła także o fotografie 
kapliczek i przekazanie informacji do Komisji dziedzictwa i Promocji.  
 Następnie Pan Jacek Bednarz zwrócił się o wystąpienie w sprawie zorganizowania z ZIKiT spotkania dot. inwestycji 
realizowanych na terenie Dzielnicy. Potem Pan Jacek Bednarz zwrócił się do Pani Marzeny Smęder jako Prezesa 
Rodzinnych Ogrodów Działkowych przy ul. Nowohuckiej z pytaniem, jakie prace zostały zlecone przez ROD przy ul. 
Portowej w pasie pomiędzy ogrodzeniem, a ul. Portową. Pani Marzena Smęder odpowiedziała, iż zlecona została wymiana 
ogrodzenia oraz uprzątniecie terenu po wymianie ogrodzenia oraz, że nic więcej nie było zlecane. Następnie Pani Marzena 
Smęder zgłosiła problem z zaśmiecaniem stawu przy ROD.  
 
 
14. Zamknięcie obrad.  
 
 Prowadzący obrady zwołał XLV Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze na dzień 17 grudnia 2013 roku o godz. 1730 oraz 
zamknął XLIV Sesję Rady Dzielnicy XIII Podgórze w VI kadencji 2011-2015 o godz. 1935. W późniejszym terminie XLIV 
Sesja została przełożona na dzień 10 grudnia 2013 roku, o czym Radni zostali poinformowaniu w dniu 29 listopada 2013 
roku.  
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